

印花稅申報及繳付程序自動化及推出電子通訊平台「e 通訊」準備妥當聲明  
**Declaration of Readiness for Automation of Stamp Duty Reporting and Payment  
and the Implementation of the Electronic Communication Platform (ECP)**

(填妥之聲明表格須於2010年8月16日中午前傳真至2521-7899或2868-5223)  
(Completed declaration form should be returned by fax to 2521-7899 or 2868-5223 on or before noon 16 August 2010)

致：香港交易及結算所有限公司 – 交易科現貨市場 (傳真號碼：2521-7899 或 2868-5223)  
To : Hong Kong Exchanges & Clearing Ltd – Cash Market, Trading Division (Fax No.: 2521-7899 or 2868-5223)

**第一部份 交易所參與者資料**  
**Section I Exchange Participant Information**

交易所參與者名稱 Participant Name	公司代號 Firm ID
聯絡人名稱 Contact Name	職位 Title
聯絡電話 Contact No.	傳真號碼 FaxNo.

**第二部份 參與者回應 (請選擇適當的方格)**  
**Section II Feedback of the Exchange Participant (please tick the appropriate box below)**

- (a)  我們已在市場演習期間於 e 通訊成功完成遞交文件(SD-1、SD-4 及 SD-5 表格，如適用)、下載牛熊證強制收回事件交易資料檔案測試樣本及查詢用戶活動。我們並確認就印花稅申報及繳付程序自動化及推出 e 通訊已準備就緒。
- We have successfully completed the submission of the stamp duty report(s) (Form SD-1, Form SD-4 and Form SD-5 as appropriate) and downloading of a sample testing trade file for CBBC Post Mandatory Call Event and the activity enquiry function via the ECP during the market rehearsal. We also confirm that we are ready for automation of stamp duty reporting and payment and the implementation of the ECP.
- (b)  在市場演習期間，我們出現下列的問題。
- We have participated in the market rehearsal and we encountered the following problem(s).

\_\_\_\_\_  
*Note: please contact our Participant General Enquiry Hotline (Tel: 2840-3626) if this option is selected.*

注：如選擇此項，請聯絡我們的參與者一般查詢熱線 (電話：2840-3626)。

- (c) 其他意見 (如適用)：  
Other comments (if any):

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

負責人員簽署並蓋上公司印章  
Responsible Officer Signature  
with Company Chop

日期  
Date

負責人員名稱  
Name of Responsible Officer